
  

 

 
 

 

 
 

AFDELING Jabbeke 

    
  

Jabbeke                      16 mei ’19 

 
 

Aan de Korpschef Dhr. Khris Depovere 
 

 
Betreft: schriftelijke vraag “- Preventie - inbraak woningen– Politiezone Kouter “  

 

 
Geachte, 

 
 

Daar de media geregeld bericht over woninginbraken op het grondgebied 
Jabbeke had ik graag antwoord op volgende vragen. 

 
• Beschikt de Politiezone Kouter over diefstalpreventieadviseurs? 

 
• Zo ja, over hoeveel diefstalpreventieadviseurs beschikt de Politiezone 

Kouter? 
 

• Zo, ja, hoeveel bezoeken legden deze diefstalpreventieadviseurs af op 
vraag van slachtoffers van woninginbraak voor het jaar 2018? 

 

• Worden er voor het jaar 2019 vanuit de Politiezone Kouter acties gepland 
naar sensibilisering toe? 

 
• Zo ja, welke acties? 

     
 

Met vriendelijke groet, 
 

Reinhart Madoc  
Gemeenteraadslid 


